
اخبارخبر كوتاه
محرم محمدزاده مطرح کرد:

استخدام های فامیلی در شهرداری تبریز

شوری آب آبادان به سه هزار و 800 میکروموس کاهش یافت

به گزارش امتیاز؛ عضو شورای شهر تبریز با 
انتقاد از استخدام های فامیلی در شهرداری و حذف 
هزینه شب کاری ها گفت: متاسفانه مدیران و معاون 
جلسه  در  فقط  و  نیستند  خود  کار  سر  شهرداری 

هستند، چرا که حق الجلسه می گیرند.
محرم محمدزاده در جلسه علنی شورای شهر 
مرکز  برای  میلیاردی  هزینه های  به  اشاره  با  تبریز 
حال  این  با  داشت:  اظهار  بین المللی  همایش های 
درآمدزایی  هیچ  است،  بسته  مرکز  این  درب های 
ندارد و با وجود اجرای برنامه های مختلف در تبریز 

این مرکز خدماتی ندارد.
با اشاره به مشکلات  عضو شورای شهر تبریز 
مربوط به میدان آذربایجان گفت: با وجود سوالات 
است.عضو  مبهم  پروژه ها  این  ما همچنان وضعیت 
درآمدهای  اینکه  بر  تاکید  با  فرهنگی  کمیسیون 
اجاره  متاسفانه  افزود:  است،  مهمی  بحث  پایدار 
افراد  اختیار  در  که  شهرداری  مغازه   ۵۰ حدود 
مختلف قرار گرفته، پرداخت نمی شود و این باعث 

از  تومان  میلیون   ۱۵۰ تا   ۱۰۰ ماهانه  رفت  هدر 
درآمد شهرداری می شود.

که  مسئله  این  ابراز  با  شهر  شورای  عضو 
زائرسرای شهرداری در مشهد تنها به افراد خاصی 

می دهم  پیشنهاد  ساخت:  خاطرنشان  دارد،  تعلق 
این زائرسرا در مشهد فروخته و به جایش در تبریز 
هتل بسازیم و تعدادی از نیروهای مازاد شهرداری 
محمدزاده  شوند.  کار  به  مشغول  هتل  این  در 
به  اشاره  با  صحبت هایش  از  دیگری  بخش  در 
به  کشور  در  سراسری  روزنامه  انتشار  هنوز  اینکه 
شدن  اجرایی  عدم  از  نرسیده  جایی  به  تبریز  نام 
بودجه مربوط به تبریز ۲۰۱۸ نیز انتقاد کرد و بیان 
تبریز  با  ارتباط  در  نیز  مجلس  نمایندگان  داشت: 
همچنین  شورا  عضو  نمی کنند.این  کاری   ۲۰۱۸
شهرداری،  در  فامیلی  استخدام های  از  انتقاد  با 
مدیران  متاسفانه  گفت:  شب کاری ها  هزینه  حذف 
فقط  و  نیستند  خود  کار  سر  شهرداری  معاون  و 
الجلسه می گیرند،  در جلسه هستند، چرا که حق 
خواهش می کنم تعداد جلسات همه مساوی نباشد.
مدیران  که  شنیده ام  این گونه  متاسفانه  افزود:  وی 
همه  در  می خواهند  حق الجلسه  به دلیل  شهردای 

جلسات حضور داشته باشند.

به گزارش امتیاز؛ مدیر اداره آبفای آبادان گفت: میزان شوری 
آب آشامیدنی آبادان که در چند روز گذشته به ۱۲هزار میکروموس 
رسیده بود ، در حال حاضر به سه هزار و ۸۰۰ میکروموس کاهش 
یافت.به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب خوزستان، علیرضا 
خلیلی نیا اظهار داشت : با تعمیر خط انتقال غدیر یک به شهرستان 
های آبادان و خرمشهر مقدار برداشت آب از رودخانه بهمنشیر کاهش 
یافت و هم اکنون بیش از ۸۰ درصد از آب آشامیدنی شهر از این خط 

لوله تامین می شود.
میزان  از  آبادان  امروز  آب  شوری  و  سختی  میزان  افزود:  وی 
پیش  و  است  کمتر  نیز  گذشته  های  سال  در  آب  شوری  و  سختی 
با بهره برداری از خط دوم آبرسانی غدیر این میزان  بینی می شود 
شوری و سختی آب کاهش یابد.خلیلی نیا گفت:با بهره برداری از طرح 

خط غدیر۲ برداشت آب خام از رودخانه بهمنشیر به صفر می رسد 
تامین  رودخانه کرخه  از  آبادان  و همه آب مصرفی مردم شهرستان 
با  آبرسانی  غدیر  از طرح  کامل  برداری  بهره  گفت:تا  خواهد شد.وی 
تانکر بخصوص در روستاها و مناطق حاشیه شهر ادامه خواهد یافت.
غلامرضا شریعتی استاندار خوزستان شنبه شب در برنامه تلویزیونی 
افق روشن شبکه استانی خوزستان که به طور همزمان از شبکه آبادان 
نیز پخش می شد گفت:با تکمیل خط انتقال دوم طرح غدیر تا ۱۵ 
تیر ماه امسال مشکل آب این شهرستان ها برطرف می شود.استاندار 
خوزستان گفت: 4۸ تانکر در آبادان و ۱۸ تانکر آبرسانی در خرمشهر 
آب شرب را در میان مردم توزیع می کنند.افت کیفی و افزایش شوری 
آب شرب در شهرستانهای آبادان و خرمشهر در دو هفته اخیر موجب 

نارضایتی مردم این دو شهر شده و اعتراضات خیابانی در پی داشت.

در اداره کل منابع طبیعی و 
آبخیزداری استان گلستان”میز خدمت” 

راه اندازی شد
به گزارش امتیاز؛ مدیر کل منابع طبیعی و 
آبخیزداری استان گلستان گفت : به منظور خدمت 
اداره کل  در   ، رجوع  ارباب  تکریم  و  بهتر  رسانی 
“میز  گلستان  استان  آبخیزداری  و  منابع طبیعی 
خدمت” راه اندازی شد.ابوطالب قزل سفلو گفت : 
میز خدمت که بر اساس بخشنامه شماره ۲44۵۲ 
موثر در  ،گامی  ابلاغ شده  رییس جمهور محترم 
راستای تحقق حقوق شهروندان وحل مشکلات در 
بخش منابع طبیعی و ارائه خدمات بهتر وسریعتر به 
ارباب رجوع و اطلاع رسانی شفاف در مورد وظایف 
محوله ادارات می باشد.دبیر شورای منابع طبیعی 
و آبخیزداری استان  گلستان  افزود: ارائه خدمات 
در قالب میزخدمت به مراجعه کنندگان در سالن 
کارشناسان  همکاری  با   ، کل  اداره  این  ورودی  
گیرد  می  انجام  تخصصی  اداره  هر  به  مربوط 
.مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان گلستان 
گفت: با راه اندازی میزخدمت در اداره کل،دستیابی 
مختلف  های  بخش  خدمات  به  سریع  و  آسان 
مختلف  ارجاعات  ساماندهی  و  رجوع  ارباب  برای 
و  منابع طبیعی  اداره کل  واحدهای تخصصی  به 
است  است.گفتنی  شده  فراهم  استان  آبخیزداری 
در راستای استقرار میز خدمت در اداره کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری استان گلستان، کارگروهی به 
این منظور تشکیل شده و از طرف مدیرکل منابع 
طبیعی و آبخیزداری استان گلستان ، مهندس علی 
غفاری رییس اداره مدیریت و ارزیابی عملکرد به 
عنوان دبیر اجراي میز خدمت منصوب گردیده اند.

تقدیر UNCCD از اداره کل منابع 
طبیعی استان گلستان

به گزارش امتیاز؛ مجمع مقابله با بیابانزایی 
سازمان ملل متحد UNCCD در سایت رسمی 
خود از اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
گلستان به جهت برگزاری  “ هم اندیشی مقابله با 
بیابانزایی “ تشکر و قدردانی نمود.در این تقدیرنامه 
از  اندیشی  هم  این  در  برگزار شده  موضوعات  به 
جمله : موضوعات مرتبط با زمین و اهمیت مقابله 
گردیده  اشاره  نیز  مرتع  و  در جنگل  بیابانزایی  با 
است. شایان ذکر است هم اندیشی مذکور - مقابله 
و  منابع طبیعی  اداره کل  به همت  بیابانزایی-  با 
آبخیزداری استان گلستان و مشارکت شرکت آب 
منطقه ای استان به مناسبت ۲7خرداد روز جهانی 
و  استانی  مسئولین  حضور  با  بیابانزایی  با  مقابله 
کارشناسان مرتبط در محل سالن آمفی تاتر یگان 
حفاظت منابع طبیعی و آبخیزداری برگزار گردیده 
بود و گواهینامه این همایش نیز طی نامه رسمی به 

این اداره کل ارسال خواهد شد..

اجرای عملیات بیولوژیک آبخیزداری در 
700هکتار از حوزه های آبخیز گلستان

و  فنی  معاون  امتیاز؛  گزارش  به 
آبخیزداری اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
مشارکتی  7۰۰هکتارعملیات  از  گلستان  استان 
گل  ،کاشت  مثمره  نهالکاری  بیولوژیک  و 
خبرداد.  96 سال  در  کاری  علوفه  و  محمدی 
مهندس عبدالرحیم لطفی با بیان اینکه هرساله 
به  خسارت  بروز  شاهد  سیل  شدن  جاری  براثر 
بخش های مختلف هستیم اظهار کرد: اقدامات 
آبخیزداری  های  طرح  انجام  کنار  در  بیولوژیک 
و  گیاهی  پوشش  افزایش  باعث  آبخیز  در حوزه 
ادامه  میشود.در  سیل  خسارت  کاهش  بالطبع 
باید از منابع  ایشان افزودند: برای توسعه پایدار 
آب و خاک نگهداری شود ،حفاظت آب و خاک 
با مدیریت حوزه های آبخیز و اجرای طرح های 
واقع  موثر  تواند  می  زمینه  این  در  بیولوژیک 
با  مشارکتی  عملیات  گفت:  ادامه  در  گردد.وی 
در  مثمره  نهال  اصله  ۱۲4هزار  حدود  کاشت 
شهرستان  حوزه  در  4۰۰هکتار  حدود  سطحی 
رامیان  و  گالیکش   ، ،آزادشهر  مینودشت  های 

صورت گرفته است.

تقدیر از 200 مشترک کم مصرف و 
خوش حساب آب

جویی  صرفه  هفته  در  امتیاز؛  گزارش  به 
در مصرف آب مدیرعامل این شرکت با حضور در 
منزل مشترکان کم مصرف و خوش حساب از آنها 
قدردانی کرد.حمیدرضا کرم وند در این خصوص 
گفت: ما در این هفته از ۲۰۰ مشترک کم مصرف 
و خوش حساب شرکت در راستای نهادینه کردن 
فرهنگ صرفه جویی تقدیر نموده و امیدواریم که 
بهینه بخصوص در بحث آب در  فرهنگ مصرف 
کشور گسترش یابد چراکه تاثیر بسزایی در موضوع 
سازگاری با کم آبی و جلوگیری از پدیده بد مصرفی 
دارد.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب لرستان ادامه 
داد: یکی از راههای جلوگیری از هدررفت آب ترویج 
است. خانواده  در  جویی  صرفه  فرهنگ  صحیح 
مطمئنا مدیریت آن بر عهده بانوان لرستانی است 
.بانوان با درایت هرچه بیشتر در کاهش مصرف آب 
می توانند نقش بسزایی در کنترل اقتصاد خانواده 
هم  به  خطاب  وند  کرم  باشند.حمیدرضا  داشته 
استانی های لرستانی گفت: خانواده ها می توانند 
آب  کننده  توزیع  و  کننده  تامین  عنوان  به  را  ما 
یاری دهند تا با مدیریت مصرف آب بتوانیم فصل 
تابستان را با مشکلات کمتر و بدون قطع آب سپری 
کنیم.لازم به ذکر است: مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب لرستان ضمن گفتگو در خصوص راههای 
صرفه جویی در مصرف آب و توصیه بر استفاده از 
شیرآلات کاهنده توسط مشترکان با هدایایی از این 

مشترکان تقدیر به عمل آورد.

رفع اشکال از ترانسفورماتور پست 
اصلی شوشتر

از  اشکال  رفع  با  امتیاز؛  گزارش  به 
ترانسفورماتور شماره ۲ پست اصلی شوشتر افزایش 
پایداری و قابلیت اطمینان بیشتری در شبکه برق 
ناحیه شمال شرق شرکت برق منطقه ای خوزستان 
ایجاد شد.مدیر امور بهره برداری ناحیه شمال شرق 
ترانسفورماتور  های  بوشینگ  گفت:  شرکت  این 
قدرت شماره ۲ پست اصلی شوشتر در وضعیت 
احتمال  دلیل  همین  به  و  داشت  قرار  نامطلوبی 
آسیب به این ترانس و ایجاد خاموشی های گسترده 
در تابستان بسیار بالا بود.محسن علی پناهی ادامه 
داد: با هماهنگی های به عمل آمده بین واحدهای 
با تخلیه  برنامه ریزی های لازم،  انجام  مربوطه و 
روغن در حد نیاز، تعویض بوشینگ های معیوب 
و انجام تست های لازم جهت کارکرد مناسب، از 
وارد شبکه گردید.وی  و  اشکال شده  رفع  ترانس 
اضافه کرد: انجام این اقدامات کمک می کند شرایط 

مطمئن تری در تابستان داشته باشیم.

بازدید از پروژه های آبخیزداری 
استان گلستان

فنی  معاون  حضور  با  امتیاز؛  گزارش  به 
آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  کل  اداره  آبخیزداری 
همکاران  و  مسئولین  از  جمعی  و  گلستان  استان 
بخش  در  آبخیزداری  های  پروژه  از   ، بخش  این 
دهنه باغشاه توسکستان بازدید به عمل آمد.در آغاز 
این بازدید معاون فنی آبخیزداری اداره کل به بیان 
منطقه  در  انجام شده  اقدامات  زمینه  در  سخنانی 
پرداخته و بیان کردند: حوزه  باغ شاه را به دلیل عدم 
وجود سکونت گاه های انسانی می توان از حوزه های 
پاک استان درنظر گرفت. مهندس عبدالرحیم لطفی 
در ادامه به اقدامات موثر در زمینه مدیریت سیلاب 
پرداخته و عنوان نمودند : در این حوزه سعی شده با 
ایجاد سازه های موثر همچون سنگی- ملاتی،گابیون 
و سرشاخه گیر تاحدی سیلاب و پیامدهای مخرب 
همکاران  اقدامات  و  تلاش  تمام   . یابد  کاهش  آن 
با هدف حفظ  بیابان  و  مرتع  آبخیز،  بخش  در  ما 
منابع طبیعی و حوزه های آبخیز می باشد.ایشان 
در تکمیل سخنان خود به اقدامات پیش رو اشاره 
کرده و بیان کردند: کارها و اقدامات انجام نشده ی 
فراوانی است که امیدوار هستیم با هماهنگی بخش 
های مختلف اداره کل در سال جاری تمرکز بیشتری 
بر انجام  و اجرای بهینه ی  اینگونه اقدامات همچون 

فعالیت های بیولوژیک و غیره انجام پذیرد.

هم اندیشی روزجهانی مقابله با بیابانزایی در گلستان برگزار شد
جهانی  روز  مناسبت  به  امتیاز؛  گزارش  به 
مقابله با بیابانزایی به همت اداره کل منابع طبیعی 
با مشارکت شرکت  و  استان گلستان  آبخیزداری  و 
و  مسئولین  حضور  با  و  گلستان  ای  منطقه  آب 
کارشناسان استانی مرتبط و علاقه مند هم اندیشی 
برگزار گردید. این مراسم از ساعت ده صبح با تلاوت 
آیاتی از کلام ا.. مجید در محل سالن آمفی تاتریگان 
حفاظت اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
آغاز و پس از آن پیام دبیر اجرایی کنوانسیون مقابله 
با بیابانزایی سازمان ملل متحد خانم مونیک باربوت 
بصورت کلیپ پخش گردید.     در ادامه مدیر کل 
منابع طبیعی و آبخیزداری استان طی سخنانی گفت: 
بیش از ۳۰۰هزار هکتار از مساحت استان مناطق در 
معرض بیابانی شدن و دشت رسوبی شور است ، این 
مناطق گرم و خشک اکثرا در شمال گلستان و در 
حوزه شهرستان های گُمیشان، آق قلا، گنبدکاووس، 
قرار  آزادشهر  شهرستان  در  قسمتی  و  تپه  مراوه 
اراضی پست  و  بیشتر قسمت های جلگه ای  دارد. 

منطقه گلستان به علت مجاورت با صحرای قره قوم 
ترکمنستان، در معرض پدیده بیابان زایی قرار دارد 
و می توان گفت در حال حاضر پدیده بیابان زایی 
حالت  در  گلستان  استان  شمالی  های  قسمت  در 
ابوطالب قزلسفلو در ادامه  جدی قرار دارد.مهندس 
با اشاره به مطالعات انجام شده در حوزه بیابان زایی 
اظهار کرد: مطالعات نشان می دهد به طور کلی سه 
عامل عمده در ظهور پدیده بیابان زایی نقش داشته 
انسانی  سوم  عامل  و  طبیعی  نخست  عامل  دو  که 
گفت  توان  می  اقلیمی  عوامل  خصوص  در   . است 
اقلیم  دارای  گرگانرود  و  اترک  حوزه  از  بخشی  که 
خشک و نیمه خشک است و تکرار خشکسالی در 
این مناطق باعث تشدید پدیده بیابان زایی می شود. 
برابری  بیابان زدایی در گلستان رشد 6۰  اعتبارات 
داشته ، اعتبارات بیابان زدایی به 6 میلیارد و ۸۰۰ 
میلیون تومان رسیده و حدود 6۰ درصد آن محقق 
شده است و این امر نشان می دهد دولت نسبت به 
پروژه های مقابله با بیابان زایی عزم جدی دارد. در 

همین خصوص ایشان افزودند: در سال های گذشته 
کل اعتبارات ما در بحث مراتع و بیابان ها به ۱۰۰ 
میلیون تومان نمی رسید، مبلغ 6 میلیارد و ۸۰۰ 
میلیون تومان چیزی معادل 6۰ برابر رقم تخصیص 
یافته درسال های گذشته بوده و این امر نشان می 
در  هایش  نگرانی  هم  و  گلستان  استان  هم  دهد 
سطح کشور معرفی شده است.وی با اشاره به بحث 
فرسایش خاک و تاثیرات منفی آن برمحیط اظهار 
کرد: یکی از روستاهایی که در مراوه تپه در معرض 
کوچ و جابه جایی بود با اجرای طرح آبخیزداری از 
فرسایش خاک آن جلوگیری و در نتیجه از جا به 
جایی آن روستا جلوگیری شد، در واقع روستایی که 
بیش از ۲۰ میلیارد تومان هزینه جابه جایی آن بود با 
اجرای طرح دو میلیارد تومانی مشکلش برطرف شد. 
قزلسفلو با بیان اینکه الگوهای بارشی در سطح استان 
عوض شده و شاهد بارش های رگباری با شدت زیاد 
را  آبخیزداری  های  پروژه  اگر  داد:  ادامه  هستیم، 
عملیاتی و پخش سیلاب ها را مدیریت کنیم جلوی 

بیابان زایی گرفته می شود، همچنین تقویت پوشش 
شود. می  زایی  بیابان  از  جلوگیری  موجب  گیاهی 
یکی  گلستان  آبخیزداری  و  منابع طبیعی  مدیرکل 
زیرزمینی  های  سفره  افت  را  زایی  بیابان  دلایل  از 
عنوان کرد و افزود: در استان گلستان به دلیل الگوی 
تغییر  و  زیرزمینی  های  از سفره  رویه  بی  برداشت 
الگوی بارش دچار بیابان زایی شده ایم در نتیجه با 
اجرای پروژه های آبخیزداری در بالادست می توان 
سیلاب ها را مدیریت کرد و آن ها را به سمت جریان 
سفره های آب زیرزمینی هدایت کنیم، کاری که در 
علی  است.مهندس  شده  انجام  بندرگز  و  گالیکش 
نظری با بیان اینکه خسارت های ناشی از خشکسالی 
و کمبود آب در برخی مواقع غیرقابل جبران خواهد 
تاکنون  آبی جاری  ابتدای سال  از  کرد:  اظهار  بود، 
 ۱۸.6 افزایش  با  گلستان  استان  در  بارش ها  میزان 
درصدی نسبت به سال گذشته روبه رو بوده اما در 
داشته  بلند مدت ۱.۳ درصد کاهش  میانگین  آمار 

است.

معاون فنی و آبخیزداری استان گلستان:

با ارائه خدمات هرچه بهترمی شود گامهای مهم و موثرتری در توانمندسازی تعاونیهای مرتعداری برداشت
به گزارش امتیاز؛ در نشستی که با حضور مسئولین و کارشناسان 
اداره مرتع اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری با هیات مدیره اتحادیه 
تعاونیهای مرتعداری حوزه شهرستان گنبد کاووس برگزار شد ، معاون 
فنی و آبخیزداری برتقویت تعاونیها تاکید کرد و گفت: با ارائه خدمات 
هرچه بهتر می شود گامهای مهم و موثرتری در توانمندسازی تعاونیهای 
مرتعداری برداشت.این نشست در محل اداره کل برگزار گردیدو طی آن 
مسائل و موارد موجود از جمله مشکلات موجود مابین اتحادیه و اداره مرتع 
اداره کل مطرح گردید و پیرامون آن بحث و تبادل نظر صورت گرفت.در 
این نشست،نخست مدیرعامل اتحادیه طی سخنانی ضمن تقدیر ازحمایت 

و اقدامات اداره کل خصوصاً دربرگزاری کلاسهای آموزشی و تسهیل گری، 
مربوطه  ، مسائل  اتحادیه  اعضای  از  دقیق  آماری  اطلاعات  آوری  جمع 
از جمله مشکلات ایستگاه اتحادیه و آب آن را مطرح نموده ،مهمترین 
خواسته خود را لزوم حمایت مالی از طرح بیان داشتند.در ادامه رئیس اداره 
منابع طبیعی گنبدکاووس پیرامون خواست این اداره از اتحادیه مبنی بر 
لزوم رعایت و پایبندی به قانون و اجرای قوانین موجود در کتابچه اتحادیه را 
بیان داشتند. سپس معاون فنی و آبخیزداری ضمن تقدیر از اقدامات انجام 
گرفته گفتند: تعاونی ها باید خود را تقویت کنند تا هیات مدیره قوی داشته 
باشند. اصولاً اتحادیه با هدف حل مشکلات و ارتقای شرایط تشکیل شده 

پس مسائل و مشکلات میبایست درون خود اتحادیه حل و فصل گردد از 
اینرو شاید بهتر باشد اساسنامه تنظیم گردد، مجمع تشکیل و تصمیمات 
مفید و صحیح گرفته شود.مهندس عبدالرحیم لطفی در ادامه گفت: باید 
دامداران را تحت پوشش خود گرفته به آنها خدمات دهید و توانمندشان 
کنید چون با ارائه خدمات هرچه بهتر است که می شود گامهای مهم و 
موثرتری در توانمندسازی تعاونیهای مرتعداری برداشت. ایشان در ادامه 
افزوند : جهت ارتقاء و تقویت اتحادیه نیاز به تغییر در هیات مدیره است ، 
اگر سطح اتحادیه افزایش پیداکند خدمات بیشتری ارائه خواهد شد و فواید 

بیشتری نصیب آن میگردد . 
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